DARe and Hengyi - Promote comprehensive utilization of ash & slag
DARe和恒逸共同推进灰渣综合利用
On April 1, 2021, Daniel, General Manager of DARe, and his party held talks with Hengyi on promoting the comprehensive utilization of ash & slag. DARe hopes to establish a platform to understand the demands of Hengyi and related enterprises through this meeting and provide help to both sides to promote the comprehensive utilization of ash & slag. During the meeting, DARe introduced Hengyi its work on promoting the comprehensive utilization of ash slag
2021年4月1日DARe总经理Daniel一行就推进灰渣综合利用事宜与恒逸进行了会谈。 DARe希望通过此次会谈能够建立一个平台了解恒逸及相关企业的诉求，并借此向双方提供帮助来促进灰渣综合利用。会谈过程中DARe向恒逸介绍了其关于推动灰渣综合利用所做的工作：
1. DARe investigated the utilization of ash slag in neighboring countries.
DARe调研了周边国家对灰渣的利用方式。
2. DARe is cooperating with UTB of Brunei University of science and technology to study Hengyi ash & slag's properties to provide technical support for the popularization and application of ash slag.
DARe正与文莱科技大学UTB合作研究恒逸灰渣的性质，为灰渣的推广使用提供技术支持。
3. DARe communicated with domestic ash users and surrounding enterprises that need ash & slag,  understood the problems existing in ash & slag transportation & processing, and planned to organize relevant enterprises to hold talks with Hengyi soon.
DARe与国内灰渣使用企业及周边需求灰渣的企业进行了沟通，了解目前灰渣运输、加工等过程中存在的问题，并计划近期组织相关企业与恒逸会谈。
4. DARe has made a corresponding action plan and aims to complete ash & slag utilization promotion within this year.
DARe已制定了相应行动计划，目标在年内完成灰渣使用的推广。
[bookmark: _GoBack]After the meeting, Daniel and his party visited the company's ash & slag landfill.
会谈过后，Daniel一行参观了公司灰渣填埋场。
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